
 

 

 

 

 

          

  

 

 REFERAT 
  

Møte:  Dato:   

Forum for beitebruk 16.11.2023   

  

Møteleder: Referent: 

Stein Tage Domaas Øyvind Eilertsen 

Til stede:   

Fra Statsforvalteren: Stein Tage Domaas, Øyvind Skogstad og Øyvind Eilertsen 

Fra Nordland reindriftssamer:  

Fra Nordland bondelag: Geir Jostein Sandmo og Ketil Trongmo 

Fra Nordland bonde- og småbrukarlag:  

Fra KS:  

Fra NIBIO: Svein Morten Eilertsen 

 

Meldt fravær:  

Katrine Erikstad 

 

 

 

Saksliste 

 
SAK NR TEMA 

9/2023 Godkjenning av innkalling og referat 

 

Dette er godkjent. 

 

Kommentar til oppfølging av forrige møte: Etterspurt oversikt over hvor 

henvendelsene om rein på innmark kommer fra. Dette jobbes det med å få i et 

kartformat. Ny ansatt som jobber med GIS for hele embetet. Dette skal på plass før 

neste møte. 

 

10/2023 Rovvilt 

 

Øyvind Skogstad presenterte utvalgte tema fra rovviltarbeidet hos Statsforvalteren. 

 

Kommentar Ketil: Andre plasser er det god erfaring med bruk av hund i jakt etter 

jerv. Kan vi legge til rette for dette mer i Nordland? 

Godt initiativ, kan være mer utfordrende i Nordland mtp topografi og 

eiendomsgrenser. Hører kanskje best hjemme i jerveprosjektet. Viktig at det er 

ressurspersoner med god kompetanse på hund involvert. 

 

Kan man organisere private kamera i prosjektet til Nina? Kanskje vanskelig mtp 

personvernhensyn. 



 

  Side: 2/2 

 

SAK NR TEMA 

God nok overvåking for å vurdere bestanden er viktig. Godt tiltak å bruke viltkamera 

og skulle ønske at man brukte dette mer i hele fylket. Droner kan også brukes mer 

aktivt i et slikt arbeid. 

Geir: redusert bestandsmål på bjørn fra to til en i Nordland. Skulle være en tabell på 

sannsynligheten for å oppnå bestandsmålet på to. Del av begrunnelsen for 

reduseringen. Dette er relevant i dag når bestandsmålene skal ses på igjen.  

 

Geir: Viktig at man er bevisst på at 1 ynglende bjørn i praksis betyr 16 bjørn som er 

en dobling av det som er i Nordland i dag. 

 

Hva er status på forvaltningsplanen? Skal den revideres? Nemnda som sitter nå har 

ikke behandlet planen, den ligger hos klima- og miljødepartementet. Rovviltnemnda 

blir da satt på sidelinja og har ikke et handlingsrom.  

 

11/2023 Møteplan 2024 

 

Vi planlegger et vårmøte, et høstmøte og et vintermøte. 

 

Statsforvalteren finner møtedato og kaller inn. 

 

12/2023 Eventuelt 

 

 

 

 


